
Aan Marjan Glaude en George Lengkeek, 
 
 
Onderwerp: afstudeeronderwerp 
 
Beste Marjan en George, 
 
 
Naar aanleiding van het gesprek met Marjan Glaude op vrijdag 12 maart j.l. en de 
gebeurtenissen rondom de groepsindeling hebben wij de zaken voor ons zelf nogmaals op een 
rij gezet. Wij zijn tot de conclusie gekomen dat voort gaan met de systeembenadering op dit 
moment nog niet past in de opleiding. Een aantal redenen is hiervoor aan te geven: 
 

1. De complexiteit van de materie voor ons, maar ook voor de begeleiders, leidt op dit 
moment niet tot een situatie waar op basis van vertrouwen gewerkt kan worden; 

2. De opzet van het masterjaar waarin is gekozen voor een heel strikte opbouw met 
betrekking tot het doen van onderzoek geeft te weinig ruimte voor creativiteit of voor 
andere gedachten; 

3. Het uitgangspunt van een “community of learners” of van een professionele 
leerpraktijk komt op dit moment onvoldoende uit de verf; 

4. De opleiding voldoet ons inziens niet aan de zaken waar wij beide over gesproken 
hebben in het intake gesprek. 

 
Het bovenstaande betekent voor ons dat wij ons conformeren aan de basis opzet van de 
opleiding namelijk het doen van traditioneel onderzoek. Dit vanwege het feit dat wij beide de 
opleiding met voldoende resultaat willen beëindigen. Op deze manier is de teruggang naar de 
oorspronkelijke groepen geregeld. Bovendien vormen wij, ook voor de begeleiders, geen 
uitzondering meer.  
In de toekomst gaan we afzonderlijk van elkaar ons bezig houden met de volgende twee 
onderzoeksvragen: 
 

1. onderzoeksvraag 1 
2. onderzoeksvraag 2 

 
Uiteraard betreuren wij de gang van zaken. Met name gezien de aandacht die er vanuit de 
groep is voor het niet traditionele onderzoek. 
 
 
Mochten jullie nog vragen hebben dan zijn wij natuurlijk te allen tijde bereid die met jullie te 
bespreken. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
16 maart 2004 
 
Marc J.A. Janssen 
Johan van der Plas 


